
Protokół Nr 1/24
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

odbytego w dniu 20 września 2024 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 20 września 2024 r. o godz. 830

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 20 września 2024 r. o godz. 845

Posiedzenie komisji odbyło się w Urzędzie Miasta Sejny.

lp nazwisko imie status

1 Jakubowska Emilia obecna  

2 Krutul Anna obecna  

3 Myszczyński Mateusz Patryk obecny  

obecni 3

wszyscy 3

procent 100,00 %

Kworum zostało osiągnięte

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Jolanta Beata Bagińska – Sekretarz Miasta Sejny.

Do pkt. 1

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Pan Mateusz Patryk Myszczyński.

Do pkt. 2

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pan Mateusz Patryk Myszczyński
-  przedstawił proponowany porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Wybór Wiceprzewodniczącego komisji.
4. Rozpatrzenie petycji z dnia 10 września 2024 r.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.



Do pkt 3.

Pan  Mateusz  Patryk  Myszczyński  –  Przewodniczący  Komisji  -  przeszedł  do
kolejnego punktu posiedzenia, którym jest wybór Wiceprzewodniczącego komisji.

Radna Emilia Jakubowska – zaproponowałam na Wiceprzewodniczącą komisji Radną
Annę Krutul. 

Radna Anna Krutul –  wyraziła  zgodę na  bycie  Wiceprzewodniczącą  komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji.

głosowanie Wybór Wiceprzewodniczącego komisji.

jednostka Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Sejny

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 września 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 3 100 % pula głosów 3 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

3 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Jakubowska Emilia ZA

2 Krutul Anna ZA

3 Myszczyński Mateusz Patryk ZA

Do pkt 4.

Pan  Mateusz  Patryk  Myszczyński  –  Przewodniczący  Komisji  -  przeszedł  do

kolejnego punktu posiedzenia, którym jest rozpatrzenie petycji z dnia 10 września 2024



r. Poinformował czego dotyczy złożona petycje. Moim zdaniem, przedmiotowa petycję

nie  zasługuje  na  uwzględnienie,  ponieważ  ta  kwestia  nie  leży  w  naszych

kompetencjach.  Jeżeli  będzie  zarządzenie  centralnie  o  utworzeniu  takich  miejsc  dla

imigrantów  to  my  nie  będziemy  mieli  nic  do  powiedzenia  i  będziemy  musieli  to

wykonać.  Możemy  zaznaczyć  w  uzasadnieniu,  że  my  sami  z  siebie  nie  planujemy

budowy takich miejsc. Mamy sytuacje finansową jaką mamy i nie posiadamy wolnych

środków  na  takie  rzeczy,  miasto  ma  inne  priorytety.  Mam  wątpliwości,  czy  taką

uchwałę Wojewoda by nie zakwestionował. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Sekretarz Miasta – by zakwestionował,  bo w

dzisiejszych czasach my musimy się kierować tym jakie zadania ma samorząd, jeżeli

takie przepisy trafiły by odgórnie to nie mielibyśmy wyjścia. 

Pan Mateusz  Patryk  Myszczyński  – Przewodniczący Komisji  –  na rozpatrzenie  tego
mamy 3  miesiące  na  wrześniową sesję  nie  zdążymy już  tego przygotować.  Projekt
uchwały będziemy omawiać na sesji październikowej. Poddaje pod głosowanie projekt
uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  mającej  na  celu  podjęcie  przeciwdziałań  w
przypadku  tworzenia  na  terenie  gminy  ośrodków  dla  imigrantów.   Po  rozpatrzeniu
petycji  z  dnia  10.09.2024  r.  dotyczącej  przeciwdziałań  w  przypadku  tworzenia  na
terenie gminy ośrodków dla imigrantów, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje, że
przedmiotowa petycję nie zasługuje na uwzględnienie.

głosowanie Rozpatrzenie petycji z dnia 10 września 2024 r.

jednostka Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Sejny

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 września 2024 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 3 100 % pula głosów 3 -

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów

3 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos



1 Jakubowska Emilia ZA

2 Krutul Anna ZA

3 Myszczyński Mateusz Patryk ZA

Do pkt 5.

Pan Mateusz Patryk Myszczyński – Przewodniczący Komisji - przeszedł do kolejnego 

punktu posiedzenia, którym jest sprawy różne.

Nie poruszono żadnych spraw. 

Do pkt 5.

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –
Pan Mateusz Patryk Myszczyński  – zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji

 

/-/ Mateusz Patryk Myszczyński

Protokołowała

/-/ Karina Palewicz
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